
Kære beboere på Jacobsmindevej 
 
Her følger resume vedr. ordinær generalforsamling 2020 for Jacobsmindevej vejlaug. 
 
Oprindeligt skulle generalforsamlingen foregår 21. april 2020, men grundet COVID-19 blev det rykket 
til onsdag 23. september og afholdt med afstemning pr. e-mail med deadline 23. september kl. 20. 
  
Vi takker for de modtagne 13 svar på den fremsendte mail. 
Der var gode kommentarer om, at vi afholdt generalforsamlingen pr. mail, ligesom der var ros til GDPR-
delen. Vi takker Nethe Rosenvinge for udarbejdelse og Hans Jørgen, som har lagt det på vores 
hjemmeside. 
  
Vi fremsendte punkter til afstemning som følger: 
 
1. Godkendelse af fremsendt regnskab 2018-2019 

Blev enstemmigt godkendt                                                                     
2. Godkendelse af budget 2020/2021 

Blev godkendt                                                                                        
3. Snerydning efter regning formodentlig besparelse på kr. 10.000 

Der var flertal for efter regning                                                             
4. Løbende rensning af kloak, hver andet år/tredje år  

Enstemmigt flertal       
5. Er der behov for perlesten dette budgetår 2020/2021? 

Der var kun 5 ud af 13 som stemte for, så der indkøbes ikke 
sten                                                                         

6. Godkendelse af ændring af regnskabsår (indtil nu kalenderår) til 1/4 31/3 
Første regnskabsår 15 måneder, 1/1 2020 til 31/3 2021 
Enstemmigt flertal 

7. Kontingent for indeværende år 2020/2021 kr. 1.200                                                                                
gældende for 1/1-2020 til 31/3 2021, opkrævning efterfølgende. 
Nogle af vejens beboere har indbetalt et beløb, da indkaldelsens ordlyd beklageligvis var uklar (var 
kopieret fra forårets indkaldelse). Der var ikke ingen i restance, hvorfor Peter Wassard vil udsende 
individuelle opkrævninger, sådan at de, der allerede har betalt, kun bliver opkrævet differencen. 

8. Pasning af vej og fortov i 2020, fælles arbejdsdag 
Flertal for dette, bestyrelsen indkalder 

9. Er der interesse for fiber på Jacobsmindevej 
Ikke flertal for dette 

10. Valg til bestyrelse og suppleanter 
Enstemmigt flertal 
Niels Christian (formand, nr. 2) blev valgt 2018. Peter (kasserer, nr. 19) blev genvalgt i 2019 og 
Janicke (sekretær, nr. 3) blev valgt i 2019.  Suppleant, Bodil (nr. 10) og Mette (nr. 9). 

  
Til orientering: 
Kommunen oplyser, at der for øjeblikket arbejdes med en ny spildevandsplan, om man skal udvide 
kloaknet til to strenge - en til rent vand fra veje mv og en til det "grå" spildevand, eller bygge reservoirer, 
som midlertidigt kan rumme ekstra vand fra store regnskyl, så renseanlæggene kan følge med. Sletten er 
også nævnt, men intet er besluttet. Der vil indenfor et år eller to blive udarbejdet et forslag, som kommer 
i høring. I fald der besluttes ændring af kloaknettet på Jacobsmindevej, må vi forvente opgravning af 
vejen og efterfølgende opkrævning af tilslutningsafgift. 
  
De bedste hilsner – på bestyrelsens vegne 
Janicke Schultz-Petersen 
  
Bestyrelsen 
Niels Christian (nr. 2), Janicke (nr. 3) og Peter (nr. 19). 
ncl@stimulator-consult.dk, jsp@jjlink.dk, peter@skipperstuen.dk 
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